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Geacht college, 
 
Via diverse bronnen hebben wij berichten ontvangen over het mogelijke vertrek van de laatste 
ambulancepost uit Helmond. Voor zover wij begrijpen uit de berichtgeving is de huidige locatie (de plek) nog 
geschikt om aan de aanrijtijden te voldoen. Echter voldoet het bestaande pand niet meer aan de moderne 
eisen van een ambulancepost. De kosten om deze locatie geschikt te maken zouden vele miljoenen zijn. 
Hierdoor lijkt de GGD ervoor te kiezen Helmond te verlaten voor één of twee goedkopere en modernere 
locaties buiten Helmond. 
 
Aangezien wij de veiligheid en professionele zorg voor onze inwoners hoog prioriteren stellen wij u de 
volgende vragen: 
 
1) Bent u bekend met het voornemen van de GGD Brabant-Zuidoost om de ambulancepost uit Helmond te 

verplaatsen? 
2) Is er aan de gemeente Helmond het verzoek gedaan mee te denken en te ondersteunen in de 
       realisatie en behoud van een geschikte ambulancepost in Helmond?                                                                                                    
3) Wij hebben begrepen dat dit per 2026 wordt uitgevoerd. Er lijkt dus nog voldoende tijd om mogelijkheden 

binnen Helmond te bekijken. Ziet u hier een rol voor de gemeente Helmond om de ambulancepost voor 
de stad te behouden? M.a.w. bent u bereid hier proactief met de GGD Brabant Zuidoost over in gesprek 
te gaan? 

4) Uit de berichtgeving blijkt dat Laarbeek en Lierop geschikte alternatieve locaties zouden kunnen zijn. 
Hiermee worden de aanrijtijden voor onze binnenstad zeer kritisch. Zeker in de wetenschap dat de 
aanrijtijden in onze regio nu niet overal gehaald worden. Hoe zorgt u dat eventuele verplaatsing van de 
ambulancepost de aanrijtijd niet verslechterd voor de inwoners van kwetsbare wijken? 

5) In 2018 is door de GGD Brabant-Zuidoost de huisvesting van de Ambulancedienst aangepast op basis 
van het spreidings- en beschikbaarheidsplan van het RIVM. Dit omdat daarvoor de aanrijtijden niet altijd 
gehaald werden. Erkent u het risico dat nieuwe verplaatsingen gevolgen hebben voor de aanrijtijd naar 
de inwoners van Helmond? 

 
Namens de fractie Helder Helmond, 
Martijn Rieter 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
  
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
  
1.     Bent u bekend met het voornemen van de GGD Brabant-Zuidoost om de ambulancepost uit Helmond te 

verplaatsen?   
  
De GGD heeft ons informeel geïnformeerd over de dilemma’s waar zij voor staan en hun visie op de 
regionale spreiding van de ambulanceposten. 
  
2.     Is er aan de gemeente Helmond het verzoek gedaan mee te denken en te ondersteunen in de realisatie 

en behoud van een geschikte ambulancepost in Helmond?   
  
In  2021 hebben we met de GGD onderzoek gedaan naar een gezamenlijke ambulance- en brandweerpost. 
Voor deze combinatie bleek geen geschikte locatie aanwezig. Ook is nieuwbouw op de huidige locatie 
onderzocht, dit bleek echter geen optie vanwege exorbitante hoge kosten. Momenteel onderzoeken we met 
de GGD de mogelijkheden voor een nieuwe locatie voor de ambulancepost.      
  
3.     Wij hebben begrepen dat dit per 2026 wordt uitgevoerd. Er lijkt dus nog voldoende tijd om mogelijkheden 

binnen Helmond te bekijken. Ziet u hier een rol voor de gemeente Helmond om de ambulancepost voor 
de stad te behouden? M.a.w. bent u bereid hier proactief met de GGD Brabant Zuidoost over in gesprek 
te gaan?   

  
We hebben aan de GGD laten weten dat wij ons volledig inzetten om de ambulancepost in Helmond te 
houden. We trekken dan ook in goed overleg met de GGD hierin samen op. De GGD heeft ons laten weten 
dat zij momenteel de huidige spreiding en paraatheid in de regio aan het bekijken is en daarbij verschillende 
scenario’s uitwerkt. Opgemerkt moet worden dat de GGD, in samenspraak met de zorgverzekeraars en het 
RIVM, uiteindelijk beslissen over waar zij ambulanceposten plaatsen.  
  
4.     Uit de berichtgeving blijkt dat Laarbeek en Lierop geschikte alternatieve locaties zouden kunnen zijn. 

Hiermee worden de aanrijtijden voor onze binnenstad zeer kritisch. Zeker in de wetenschap dat de 
aanrijtijden in onze regio nu niet overal gehaald worden. Hoe zorgt u dat eventuele verplaatsing van de 
ambulancepost de aanrijtijd niet verslechterd voor de inwoners van kwetsbare wijken?  

  
Zoals reeds aangegeven stelt de gemeente alles in het werk om de ambulancepost in Helmond te houden. 
We zien hierbij wel de verantwoordelijkheid dat een dergelijke ambulancepost ook een regionale functie 
heeft en de aanrijtijden voor de gehele regio gegarandeerd moeten worden. 
    
5.     In 2018 is door de GGD Brabant-Zuidoost de huisvesting van de Ambulancedienst aangepast op basis 

van het spreidings- en beschikbaarheidsplan van het RIVM. Dit omdat daarvoor de aanrijtijden niet altijd 
gehaald werden. Erkent u het risico dat nieuwe verplaatsingen gevolgen hebben voor de aanrijtijd naar 
de inwoners van Helmond?   

  
De GGD is verantwoordelijk voor de spreidings- en beschikbaarheid van de ambulanceposten, inclusief de 
aanrijtijden. Het is aan hen om de doelen die hierin gesteld worden te bewerkstelligen. Wij blijven ons als 
gemeente inzetten voor haalbaarheid van aanrijtijden van ambulances. Daarom hebben we aangegeven 
binnen Helmond naar geschikte locaties te zoeken om bij te dragen aan het behalen van de doelen.  
  
Burgemeester en wethouders van Helmond 
  
mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel                      H.J. de Ruiter 
burgemeester                                                                 secretaris 
 


